
 

 

NYHETSBREV SOMMAREN 2024.   

Nu är i stort sett sommaren här och det är full fart i våra trädgårdar. Det växer så det knakar, 
en härlig tid. Behöver någon hjälp - tänk på att vi har företag i närheten som kan hjälpa till 
med vissa sysslor t.ex. klippa, röja, köra bort trädgårdsavfall m.m. Info finns på hemsidan.   
Ni som har höga träd på era tomter, kanske dags att såga ner eller klippa dom till lagom 
höjd. Tänk på er omgivning och era grannar. Vi i föreningen försöker hela tiden se över träd 
som står på allmänningar, så inga träd skall trilla, det kan bli stora (och dyra) skador.  

Det har varit lite lugnare med vildsvinen på vissa ställen men dom finns kvar. Vi fortsätter 
göra det svårt för dem att röra sig fritt. De staket vi har satt upp har gjort nytta. Ett stort tack 
till de husägare som själv har satt upp på sina tomter. Mer info om vildsvinsproblemet 
kommer på årsmötet i juli. Då kan vi också ta ställning till hur mycket vi skall lägga ner på 
t.ex. mer staket eller andra åtgärder. Våra grannar runt vår by fortsätter jaga, de får skjuta 
på sina marker men det räcker såklart inte.  

Grönområden och vägar sköts enligt våra planer. Det kommer att klippas vägkanter i närtid 
och underhållet fortsätter kontinuerligt. Vatten och avlopp har fungerat bra under året, 
några små stopp i vakuumet har funnits men överlag fungerar det bra. Ni som har äldre 
toastolar, det kan bli torrsprickor i gummitätningar och är ni osäkra be någon titta över dom. 
Spolning av våra vattenrör har utförts och mer arbete på vårt avloppssystem är planerat 
under året. En del pumpar börjar bli gamla och behöver översyn/service, ev. bytas.  

Nya hus- och tomtägare hälsas välkomna, det har blivit några nya sen nyår.  

Kom gärna in med idéer till styrelsen som kan gagna medlemmarna och vårt område. 
Tillsammans kan vi göra Gyllebo till en ännu bättre plats att leva och bo i.  

Byggtankar? Läs vår hemsida, där finns info om det mesta om man vill bygga/ändra något.  

Vid denna tid är vi många som vistas här, tänk på hastigheten (30) på våra vägar. Info om 
årsmötet i juli kommer att läggas ut på vår hemsida och ni som lämnat e-post-adress får 
även en kallelse. Men framförallt, ha nu en skön sommar och semester. 

 

Sist en vädjan till alla. Soptunnan ska hållas inne på egen tomt.                                                         

Extra viktigt nu när kantklippning ska göras. 

 

 

Med vänlig hälsning   

Lars Arildsson  

Ordförande. 

 


